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Beste mensen,

Niet zonder aarzeling omdat ik me bewust ben van de enorme werklast waar jullie mee te kampen hebben, wil ik te midden van

alle hectiek toch graag aandacht vragen voor bovenvermelde.

In de eerste plaats: mooi dat RIVM personele capaciteit heeft vrijgemaakt c.q. beschikbaar gesteld om het traject van ontsluiting
van vaccinatiegegevens uit CIMS naar PGQO’s. Behoeft waarschijnlijk geen betoog dat we daar de nodige meerwaarde in zien.

Samen met partijen (RIVM, GGD GHOR, ActiZ, VNG, Nictiz) wordt hier nu stevig aan getrokken om in eerste instantie - in lijn
met de gekozen fasering voor het burgerportaal — als eerste de COVID-19 vaccinatiegegevens naar PGO’s te ontsluiten. Ik

begrijp van de projectleider RIVM dat we nu in een fase komen waarin benodigde extra capaciteit niet meer van buiten kan

worden ingehuurd, maar onontkoombaar een beroep moet worden gedaan op de specialistische expertise binnen RIVM. Met

uiteraard alle begrip voor het schaarste-vraagstuk zou ik willen vragen of jullie toch kans zouden zien om daar een mouw aan te

passen, op welke (creatieve) manier dan ook, teneinde te voorkomen dat dit stil zou moeten komen te liggen. Ik realiseer me

dat ik niet weet wat vraag, omdat ik alle inzicht in het ‘wat eerst moet, moet eerst’ ontbeer, maar wil desalniettemin toch dit

beroep doen.

Op de achtergrond spelen toezeggingen aan Kamer, en PGO-leveranciers die staan te popelen. Ook dat moet allemaal wijken
voor belangrijker zaken, maar ik meld het toch maar even.
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